
Generalforsamling i Grundejerforeningen for Arrenæs d.27.januar 2016 

 
Referat   
12 deltagere. Sandwich og øl 

John Eriksen blev valgt som dirigent, Liljan Wagner Smitt som referent. Mødet var lovligt 

indvarslet med mails og breve af 13.januar 

 

Indledning 
Der har i årets løb været 2 bestyrelsesmøder. Referater kan ses på hjemmesiden.   

 

Veje (John)  
Belægning på Auderød Byvej er dårlig.  

 

Kongernes Nordsjælland (Liljan) 
Der har netop været afholdt møder om Nationalparken, men der er endnu ingen endelig afgørelse. 

Vores egen borgmester håber at den får lov til at komme i gang, og han forestiller sig at flere 

landmænd vil tilslutte sig efterhånden.  

 

Auderødlejren (John) 
Der har i årets løb været mange planer for Auderødlejren. Igangsætter Bjørn Ibsen ønsker at lave 

efterskole, kvindekrisecenter, hotel m.m. Det kræver en ny lokalplan, som er sendt ud til høring. 

D.10.sep. startede midlertidigt ophold for flygtninge, som vil søge asyl. Dette er indtil videre 

forlænget til 1.maj 2016.  

Derfor er der mange gående på Auderødvejen. De har ikke reflekser på og går ofte i den forkerte 

side af vejen. Dette er til fare for dem selv og bilisterne. Det vil være godt med en bus til 

Frederiksværk, og da det er tidsmæssigt begrænset, kan det ikke være den store udgift. Bestyrelsen 

henvender sig til lejren om dette. 

 

Arresøgruppen(Jørgen og Claus) 
Arresøgruppen er en sammenslutning af grundejerforeningerne rundt om Arresø. Arresøgruppens 

bestyrelse består af 2 repræsentanter fra de tre kommuner rundt om søen. Fra Halsnæs er Claus 

Harding og Jørgen Jacobsen i bestyrelsen.  

Der er kommet nye sejlladsregler, som trådte i kraft 1.dec.2015. Lystfiskerne har fået særstatus idet 

de må sejle med motor. Arresøgruppen ville anke sagen, men kan kun anke proceduren. Klager har 

ikke opsættende virkning på bekendtgørelsen.  

Reglerne for sejlads på søen er så indviklede, at de er svære at huske og problematiske at håndhæve. 

Det oplyses at Esrum sø har store problemer med motorbåde. 

 

Lokalplan for Auderødlejren (John) 
Lokalplanen er sendt ud i høring og der er svarfrist 8.feb.16. Bestyrelsen sender et svar. ”Adgang via Auderød 

Byvej” ændres til ”Tilgang via Auderødvej”. Cykelsti ønskes. Gennemkørsel i lejren ønskes ikke. I stedet 

ønskes en spærring ved den store exercerplads. Kloakken gennem Auderød Bygade skal tjekkes. Der har været 

lugtgener. 

 

Regnskab  
Kassereren var ikke til stede, så John gennemgik regnskabet.  



Regnskabet viser et overskud i forhold til sidste år på 1.482,-kr. Formuen er pr.31.12.2015 24.700,12kr.  

Kontingent for næste år blev fastholdt på 50,-kr. Regnskabet blev godkendt med applaus. 

Der blev stillet forslag om at nogen af foreningens penge bliver brugt til at indkøbe materiel, som 

medlemmerne kan have glæde af, f.eks. partytelt eller trailer som medlemmerne kan låne ved behov. Gode 

ideer modtages gerne. Også forslag om en sommertur med Frederikke. 

 

Indkomne forslag: 
Der var ingen 

 

Valg af bestyrelsesmedlemmer:  

John Eriksen og Liljan Wagner Smitt blev genvalgt til bestyrelsen for 2 år. Claus H.Larsen blev valgt som 

suppleant for 1 år 

Søren Boye Andersen afgår som revisor. Ole Sørensen, Auderød Byvej 18B blev valgt som ny revisor. 

 

Evt.: 
Der er flere steder dårlig telefonisk forbindelse. Mange forklaringer kom frem, bl.a. om forskel på 

dækning  ved TDC eller TELIA. 

Nogen er utrygge ved at gå på marken når der går tyre. Søren Friis og Ole Sørensen vil snakke med 

Carsten om der kan være åbne låger, når der ikke går dyr. 
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